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Jakub  Woziński  –  dziennikarz  tygodnika  „Do  Rzeczy”  –
stwierdza, że obecna sytuacja „napędza zyski wielu firmom, w
USA”. Przemysł farmaceutyczny dotychczas pracował nad lekiem
koronawirusa na podstawie ustawodawstwa o lekach sierocych.
Definiowane są one jako lekarstwa na choroby, na które choruje
nie więcej niż 200 tys. osób rocznie. W oparciu o te przepisy
na początki epidemii pozwolono firmom farmaceutyczne na pracę
nad lekiem na Covid-19. Obecnie jest już sto tys. ofiar tej
choroby w USA. W związku z tym jeden z wielkich podmiotów
musiał  zrezygnować  i  rozwijać  Remdesiwir  według  normalnych
zasad. Dziennikarz zauważa, że to leki na choroby przewlekłe,
nie  szczepionki  są  najbardziej  dochodowe  dla  firm
farmaceutycznych. Ludzie bowiem szczepią się jedną szczepionką
zazwyczaj  tylko  raz,  a  leki  na  choroby  przewlekłe  trzeba
przyjmować regularnie.

https://wolnemedia.net/firmy-farmaceutyczne-w-usa-tworza-kartel/
https://wolnemedia.net/firmy-farmaceutyczne-w-usa-tworza-kartel/

